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Inleiding: 
Zie de bijgevoegde vragen van Progressief Woerden over peuteropvang. 

Vraag 1: 
Hoe verhoudt zich het antwoord van het college over de verwachting dat nog slechts 1/3 
kan worden bediend zich tot eerdere vragen en antwoorden over peuteropvangtoeslag? Want hieruit 
blijkt dat er al die tijd sprake is geweest van onderbenutting van de regeling. Bovendien gaat het daar 
om bedragen van C50.000. (Amper 2000) van het totale budget). 

Antwoord: 
Afgelopen jaren is de rijksbijdrage voor Onderwijsachterstandenbeleid toereikend geweest, waardoor 
veel kinderen in de gemeente gebruik konden maken van een gesubsidieerde VVE plek op een 
peutergroep. Wanneer kinderen in de leeftijd van 3 jaar nog niet naar een voorschoolse voorziening 
gingen, gaf de GGD jeugdarts vaak een VVE indicatie af, om te stimuleren dat deze kinderen toch 
naar een peutergroep gingen. Hierdoor werd er in veel mindere mate een beroep gedaan op onze 
gemeentelijke middelen voor peuteropvangtoeslag. Nu de rijksbijdrage voor Onderwijsachterstanden 
vermoedelijk sterkt verminderd gaat worden, zullen er minder kinderen in aanmerking komen voor 
VVE subsidie, en zal er waarschijnlijk een groter beroep worden gedaan op de peuteropvangtoeslag. 
Zoals eerder aangegeven, is pas in september 2018 duidelijk hoeveel de rijksbijdrage voor 
onderwijsachterstandenbeleid in 2019 zal zijn. We kunnen dus pas na september aangeven wat de 
consequentie zal zijn van het nieuwe budget. Zodra bekend is wat de bijdrage in 2019 wordt en wat de 
gevolgen zijn, zal de Raad een RIB ontvangen. 

Vraag 2: 
Is er nog steeds sprake van onderbenutting van de peuteropvangtoeslag? 

Antwoord: 
Ja. 

Vraag 3: 
Waar wordt het totale bedrag aan onderwijsachterstandenbudget aan besteed en in welke verhouding 
staat de peuteropvangtoeslag tov dat budget nu en straks? 

Antwoord: 
De rijksbijdrage voor onderwijsachterstandenbeleid wordt besteedt aan VVE subsidie, de Schakelklas, 
de eerste opvang van anderstalige kinderen, de summerschool, taalprojecten van de bibliotheek, 
scholing van pedagogisch medewerkers in het kader van VVE, de speelgarage, huiswerkbegeleiding 
en uren ambtenaren. 

Omdat we nog niet weten wat het onderwijsachterstandenbudget in 2019 zal zijn, valt er niets te 
zeggen over de toekomstige verhouding tussen onderwijsachterstandenbudget en het budget voor 
peuteropvangtoeslag. Over de huidige situatie is te zeggen dat het budget voor peuteropvangtoeslag 
alléén verband houdt met kinderen die naar een VVE/peutergroep gaan. De overige projecten die 
worden gefinancierd uit het onderwijsachterstandenbudget staan los van het budget voor 
peuteropvangtoeslag. 
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Naar aanleiding van de beantwoording op de artikel 42 vragen van D66 over het 
onderwijsachterstandenbudget heeft Progressief Woerden technische vragen over de 
peuteropvangtoeslag, de benutting hiervan en de relatie daarvan met de antwoorden van het 
college. 

Allereerst zet ik de relevante stukjes informatie op een rijt je: 

Actuele aanleiding voor onze vragen: 
Antwoorden op Vragen D66 over onderwijsachterstandenbudget 
Rib 18R.00373 
Rijksbijdrage neemt af van C 494.000 to t C 258.000 per jaar. 
College: We verwachten dat we nog maar 1/3 van ons huidige doelgroep van 90 kinderen kunnen 
bedienen binnen de VVE én dat extra activiteiten zoals de schakelklas, de nieuwkomersklas, 
summerschool, intensieve werving en toeleiding, en welzijnsactiviteiten misschien deels niet meer 
door kunnen gaan. 

Uit het archief 
Vragen 2014 
Er is een rib (14R.00446 )verschenen nav vragen van Alian de Jong (PW) en Vera Streng (CDA) over 
effecten harmonisatie Peuterspeelzalen. 
Op 1 oktober is er C 50.000,- uitgegeven aan peuteropvangtoeslag. Op genoemde datum hebben 63 
ouders voor hun kind gebruik gemaakt van peuteropvangtoeslag. Daarnaast is bekend dat 30 
kinderen naar een peuterspeelzaal gaan, die niet aan de subsidievoorwaarden van de gemeente 
(maar wel aan de wettelijke eisen) voldoet. 

Vragen PW 2017 over de declaratieregeling en onderbenutting toeslag peuteropvang. 
Uit Rib 17R.00207 
Antwoord college: Vanaf de invoering van de peuteropvang is minder gebruikgemaakt van de 
peuteropvangtoeslag dan verwacht. 

Technische vragen: 
1. Hoe verhoudt zich het antwoord van het college over de verwachting dat nog slechts 1/3 kan 
worden bediend zich to t eerdere vragen en antwoorden over peuteropvangtoeslag? Want hieruit 
blijkt dat er al die t i jd sprake is geweest van onderbenutting van de regeling. Bovendien gaat het daar 
om bedragen van C50.000. (Amper 20^) van het totale budget). 
2. Is er nog steeds sprake van onderbenutting van de peuteropvangtoeslag? 
3. Waar wordt het totale bedrag aan onderwijsachterstandenbudget aan besteed en in welke 
verhouding staat de peuteropvangtoeslag tov dat budget nu en straks? 

Dank voor de beantwoording 
Coby Franken 
Progressief Woerden 


